
Kouvolan keskusta-alueen aluetoimikunnan kokousmuistio 
   

Aika: tiistai 5.5.2020 klo 18:00 

 Paikka: ZOOM-kokous etänä 

  

Paikalla: 

 Jari Horppu (pj) 

Timo Joukanen 

 Juha Järvinen  

Emilia Kaukiainen  

Mika Lammi  

Ville Mettälä  

Tommi Viljakainen  

Katriina Vesala 

  

 Kokouksen avaus 
Jari Horppu avasi kokouksen klo 18:12 

Puheenjohtajan ja sihteerin valinta 
Jari Horppu toimii kokouksen puheenjohtajana. Sihteerinä Emilia Kaukiainen. 

Koronaviruksen vaikutukset aluetoimintaan nyt ja jatkossa  
Keskustellaan aiheesta. Kesäkuun kokous olisi näillä näkymin mahdollista pitää jo 

kasvokkain. Sovitaan kuitenkin, että pidetään kokous edelleen etänä. 

Valokuituhanke keskusta-alueelle  
Ville ollut yhteydessä kaupunkiin ja sai Petteri Portaankorvalta vastauksen tiedusteluun. 

Keskusta-alueen valokuituverkkoa edistävät vain kaupalliset toimijat. Tällä erää 

aluetoimikunnalla ei ole keinoja edistää asiaa. 

Asematunnelin ehostus  
Jeison Ramirez laatinut aluetoimikunnalle tarjouksen teoksen toteutuksesta tarvikkeineen. 

Aluetoimikunnalla ei ole resursseja toteuttaa teosta yksin. Emilia ottaa yhteyttä 

Väylävirastoon ja selvittää tarkemmin heidän näkemyksiään asiasta 

Viestintäasiat  
Pyritään avaamaan aluetoimikunnan toimintaa Facebook-sivujen avulla. Kerrotaan 

aluetoimikunnan käynnissä olevista projekteista ja kartoitetaan asukkaiden mielipiteitä 

niihin. 

Kymijoen rantaan tehtävä nuotiopaikka 
Laavu avoimella tulisijalla ei vaadi rakennuslupaa. Kotalaavun hinta 1900 euroa (sis. alv). 

Kenellä olisi jatkossa kunnossapitovastuu? Tommi ja Emilia laittavat aluetoimikunnan 

Facebook-sivulle asiasta tietoa. Kysytään asukkaiden mielipidettä ideaan. 



Graffitin torjuntatoimet Kouvolan keskusta-alueella 
Katriina osallistumassa 6.5.2020 kaupungin koolle kutsumaan kokoukseen, jossa käsitellään 

sitä, mitä ilkivallan torjumiseksi voitaisiin tehdä. Lehtomäkeen on tulossa graffitiseinä.  

Muut asiat 
o Liikennepuisto 

  Jari sopinut, että tekevät Parikin Pasi Hedmanin kanssa tilannekatsauksen 

toukokuun puolivälissä. Näillä näkymin korona-rajoitukset eivät olisi estämässä 

puiston käyttöä. Käsitellään asiaa kesäkuun kokouksessa. 

o Palautekanava 

 Palaute kaupungin ulkoliikuntapisteiden kuntolaitteiden kunnossapidosta. Ainakin 

Lehtomäen hiihtopolun varrella rikkinäisiä kuntolaitteita. Ville välittää palautteen 

edelleen Liikuntapaikkapäällikkö Kirke Roosille. Pyydetään vastausta laitteiden 

kunnossapidosta ja jatkotoimista. 

 

Seuraava kokous 
Seuraava kokous tiistaina 9.6.2020 klo 18 etänä. 

Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:33. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


